
Onderwerp: SO vierde rapportage Renovatie Binnenhof  

  

Goedemorgen, 

  

Graag zou de PVV de leden van de commissie verzoeken tot het houden van een SO over de vierde 

rapportage Renovatie Binnenhof. 

Kan daarover een procedure worden gestart? 

  

Veel dank, 

Met vriendelijke groeten, 

Alexander Kops | Tweede Kamerlid | Partij voor de Vrijheid 

 


